## **NOMURA**



## Johnny Huang

Analyst, Mechanical and Manufacturing Systems in Industrial Economics & Knowledge Centre (IEK), Industrial Technology Research Institute (ITRI)

## 黄仲宏

機械與製造系統研究部產業分析師工研院產業經濟與趨勢研究中心

Johnny Huang is an analyst in mechanical and manufacturing systems in Industrial Economics & Knowledge Centre (IEK), Industrial Technology Research Institute (ITRI). He focuses on the automation and robotics industry in Taiwan and the rest of the world. Johnny was graduated in 1998 from Department of Industrial Education, National Taiwan Normal University, and in 2002 from Graduate Institute of Electrical Engineering, National Changhua University of Education.

Johnny embarked on his career by working at various companies in 2003, including TECO Electro Devices, Electronics Research Laboratories ITRI, Dragon Steel and Precision Machinery Research Development Centre. He joined IEK ITRI in 2012.

Johnny is currently focusing on intelligent robots and industrial automation, including industrial robots, service robots, smart manufacturing, mechanical components and production automation. He has obtained multiple professional certificates such as Teaching Qualification in Electrical Engineering for High Schools and Level-A Qualification in Labour Safety and Health. Since 2010, Johnny has been involved in Phase 1~2 of Industrial Development Plan for Intelligent Robots driven by Industrial Development Bureau, Ministry of Economic Affairs, and he has years of R&D experience under his belt.

黄仲宏 (Johnny Huang),现任工研院产业经济与趋势研究中心(IEK)机械与制造系统研究部产业分析师,主要分析研究的项目为全球及台湾的自动化与机器人产业。2002 年毕业於彰化师大电机工程研究所、1998 年毕业於台湾师大工业科技教育学系。 2003 年起曾陆续服务於台湾东元精电公司、工研院电子所、中龙钢铁公司、精密机械研发中心,2012 年加入工研院 IEK 至今。目前专注领域为智慧机器人和自动化产业相关研究,核心涵盖工业型机器人、服务型机器人、智慧制造、机械产品零组件、生产线自动化等议题。不仅拥有中等学校电机科合格教师证书、甲级劳安卫业务合格证书,并从 2010 年就参与台湾经济部工业局第一、二期智慧型机器人产业发展推动计画,拥有多年研究经验。